

Referat af bestyrelsesmøde i PF Nørrevang

Dato: Tirsdag d. 15. maj 2024

Tid: Kl. 19.00 – 21.08

Sted: Hos Lau Maack-Krommes, MV 2

Tilstedeværende:

- Betina Stievano
- Claus Gregers Pedersen
- Erik Østergaard fra kl 20:25
- Lau Maack-Krommes (Referent)
- Steen Bonde

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

Godkendt

2. Regnskabsstatus fra kassereren. – Claus

Formue 941.240,29 heraf indeholdt 17 skyldnere a 1500 kr., 25.500 kr i alt. Væsentligt flere debitorer end normalt. Der er mange gengangere desværre. Ingen ubetalte regninger eller gæld.

3. Hjemmeside og IT

Rykkes til senere så Erik kan give status.

4. GDPR - hvordan sikre vi at overholde lovgivningen (dokumentation eller mangle på samme) - Genoptaget

Rykkes til senere.

5. Veje og sne

a) Status på henvendelse vedr. at Heimstaden skal betale for asfaltering ud for Islev Have. – Betina

Vi arbejder på at få kontakt, men vores kontakt bliver ved med ikke at respondere. Næste trin er fysisk fremmøde hos Heimstaden.

Heimstadens andel af vejrenovering udgør omkring ca. 10% af de samlede udgifter, derfor arbejder bestyrelsen ihærdigt på at få kontakt.

b) Status på bump, steler og asfaltering – Claus og Betina

På ÅV kommer der steler på fortovene hvor de mangler. Træstelerne udskiftes. Nye steler ved nye bump.

Træstelerne på NFA overfor smørrebrødsforretningen udskiftes.

Generelt udskiftes træsteler fordi de ikke er godkendt og for at give ensartethed.

Bettina skriver til de berørte beboer om parkeringsbegrænsningerne i perioden.

Info lægges også på facebook og hjemmesiden.

c) Status på syn af fortove m.m.

Vejsyn gennemført. Der arbejdes på kontaktskrivelserne til de berørte beboere og kommunen.

Beboere kontaktes ift. skraldespande. Kommunen kontaktes ift. fuld belægning af fortov.

d) Status ift. snekontrakt med Heimstaden og ikke medlemmer. – Vejansvarlige Erik og Steen

Der skal laves en opdateret kontrakt med Heimstaden om snerydning, som ikke udløber. Erik og Steen udarbejder tilbud på snerydningskontrakt til beboerne uden for foreningen på Islevvang baseret på omkostningerne til snerydning fra i år. Hvis de ikke ønsker en aftale, så stopper vi snerydningen. Bettina sender tidligere kontrakt. Claus sender udgifterne fra 23/24.

e) Støjende arbejde og regler for dette. – Lau

Lau spørger om han må lave undersøgelse af hvornår folk synes det er ok at larme og hvornår de har tid til at arbejde. Lau udarbejder.

Bestyrelsen har genbesøgt afsnittet i ordensreglerne om støj og synes at de er fine.

Pause

Erik ankommer 20:25

3. Hjemmeside og IT - Genoptaget

Kontaktformularen virker ikke. Erik anbefaler at vi udskifter den med henvisning til en mailadresse. Bestyrelsen er enig.

4. GDPR - hvordan sikre vi at overholde lovgivningen (dokumentation eller mangle på samme) - Genoptaget

Vi har haft en snak om GDPR. Vi lever op til gældende lovgivning.

6. Nabohenvendelse

- Parkering på græs ved rundkirken – Hvordan og kan/skal vi bidrage til at få det løst?

Bestyrelsen henviser de berørte beboere til at fremsende et forslag til fremlæggelse på den ordinære generalforsamling.

7. NørrevangsNyt

a) Hvem skal stå for Nørrevangsnyt i fremtiden?

Lau overtager Nørrevangsnyt.

b) Indhold

Referat fra bestyrelsesmøde, hvornår er der er GF og deadlines til forslag, arrangementer.

8. Næste bestyrelsesmøde

Hos Claus på NFA d. 8. oktober

9. Evt.

Anonyme opslag på nørrevangsgruppen ønskes slået fra på facebook.